



**Made
in Russia**

Voluntary certification system «Made in Russia»
Registered in the Unified Register of registered voluntary certification systems
Reg. № РОСС RU.31685.04РЭЦО from the 24th of May 2017

Система добровольной сертификации «Сделано в России»
Зарегистрирована в Едином реестре зарегистрированных систем
добровольной сертификации
Reg. № РОСС RU.31685.04РЭЦО от 24 мая 2017 г.

CERTIFICATE OF CONFORMITY

СЕРТИФИКАТ СООТВЕТСТВИЯ

№ CC.000576

Valid from 05.11.2024 **to** 05.11.2025

Срок действия с по

Applicant/Manufacturer: SibBurMash LLC, 625504, Tyumen region, Tyumen district, Borovsky district, Promyshlenny district Yuzhny str. 4.

Заявитель/Изготовитель: ООО ППН "СИББУРМАШ", 625504, Тюменская обл., Тюменский р-н, р.п.Боровский, Промышленный р-н Южный стр.4.

Applicable to the following area of activity: Design, development, production and supply of technological equipment and oil and gas downhole equipment for multi-stage hydraulic fracturing, multi-lateral well completion, lowering of casing strings during fastening, development and operation of oil and gas wells, as well as provision of engineering and technological support services.

Применительно к следующей области деятельности: Проектирование, разработка, производство и поставка технологической оснастки и нефтегазового внутрискважинного оборудования для многостадийного гидравлического разрыва пласта, многостовольного закачивания скважин, спуска обсадных колонн при креплении, освоении и эксплуатации нефтяных и газовых скважин, а также предоставление услуг инженерно-технологического сопровождения.

Comply with the voluntary certification system "Made in Russia" requirements.

Соответствует требованиям Системы добровольной сертификации «Сделано в России».

Certificate is issued on the basis of: Declarations of conformity company SibBurMash LLC on the Quality of the voluntary certification system "Made in Russia" dated 02.11.2024 No. 170.

Сертификат выдан на основании: Декларации о соответствии компании ООО ППН "СИББУРМАШ" № 170 от 02.11.2024 по направлению "Качество" системы добровольной сертификации "Сделано в России".

Made in Russia VCS Holder Russian Export Center JSC;
123610; Moscow; Presnensky municipal district;
Krasnopresnenskaya embankment; 12; floor 13; room 1301;
e-mail: madeinrussia@exportcenter.ru
tel.: +7(495)937-47-47

Держатель СДС «Сделано в России» АО «Российский экспортный центр»; 123610; г. Москва; вн.тер.г. муниципальный округ Пресненский; наб. Краснопресненская; д. 12; этаж 13; пом. 1301
адрес электронной почты: madeinrussia@exportcenter.ru
тел.: +7(495)937-47-47

Vice President
Вице-президент



A.V. Solodov
А.В. Солодов 000733